
Ingediende vragen Memo PS plancapaciteit woningen  
Ter informatie 
 
Portefeuillehouder: Dhr. R.G.H. Van Muilekom en dhr. H.P. van Essen 
 
GroenLinks:  
Gedeputeerde van Muilekom spreekt in het persbericht bij de plan capaciteit woningbouw over de 
onrendabele toppen bij versnelling locaties die het Rijk voor zijn rekening zou kunnen nemen. Ook pleit hij voor 
verdere verlaging van de verhuurdershefing. In de provincie Utrecht heeft de regio Utrecht een woondeal en 
hebben we beperkte extra mogelijkheden in het kader van Vitale wijken. 
 
- Is er een beeld te geven van de mate waarin de coronacrisis de woningbouw in 2020 en 2021 zal 
beïnvloeden? Heeft GS daarover contact met gemeente, corporaties en projectontwikkelaars? Welke impulsen 
zijn mogelijk? 
- Hoe verloopt het overleg met het Rijk over verdere impulsen om de woningbouw te versnellen? Bijvoorbeeld 
de financiering door het Rijk van onrendabel toppen? Hoe schat u de mogelijkheid in dat er extra budget komt 
ter stimulering van woningbouw vanwege de economische crisis als gevolg van corona? 
- Hoe staat het nu met het afschaffen van de verhuurdersheffing.? (motie PS). Heeft GS hierover met de 
minister gesproken? 
 


